
     WAśNIEJSZE SPOTKANIA WÓJTA I ZDARZENIA W GMINIE. 
 
 
26.11.2009 - spotkanie z Wójtem Gm. Rogóźno w sprawie wspólnych  
   działań na drodze Jamy-Gardeja, 
 
27.11.2009 - Zespół Szkół w Gardei – udział w spotkaniu z uczniami i ich 

rodzicami na temat profilaktyki uzaleŜnień, 
 
01-02.12.09 - Bychowo k. Gniewina – szkolenie nt.” Bezpośrednie 
   inwestycje zagraniczne w Polsce”, 
 
03.12.2009 - udział w debacie w sprawie miejscowości  Bądki, 
   w siedzibie Rady Gminy,  
 
04.12.2009 - spotkanie z Nadleśnictwem Kwidzyn w sprawie zagospo- 
   darowania plaŜ w Jaromierzu, 

- udział w prezentacji materiałów LOT Liwa – „ śladami 
Mennonitów w dolinie kwidzyńskiej”,  

 
- udział w otwarciu małej obwodnicy Kwidzyna, 

 
07.12.2009 - odbiór oświetlenia w Gardei, przy ul. Sportowej, 
  - termin naboru kandydatów na dyrektora SP ZOZ  w Gardei,
  
08.12.2009 - narada kierownictwa Urzędu, 
 
09.12.2009 - narada kierowników jednostek organizacyjnych, 
 
10.12.2009 - narada dyrektorów szkół, 
 
11.12.2009 - rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko dyrektora 
   SP ZOZ w Gardei, 
 

-       udział w seminarium nt. ”Przydomowe elektrownie wiatrowe,” 
 
  - GOK w Gardei – koncert poetycki, 
 
12.12.2009 - pokaz stołów wigilijnych w Benowie z udziałem 
   Kół Gospodyń Wiejskich z gminy Gardeja, 
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14.12.2009 - spotkanie opłatkowe zorganizowane w Zarządzie Oddziału  

  Powiatowego Związku Ochotniczych StraŜy PoŜarnych  
w Kwidzynie, 

 
  - zebranie sołeckie Gardeja I, 
 
15.12.2009 - spotkanie z dyrektorem SP ZOZ w sprawie kontraktów  
  NFOZ, 
 
16.12.2009 - Gdańsk - podpisanie umów w ramach działania „Podstawowe   
   usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego PROW  
   2007-2013, 
  - wizyta w  Banku Gospodarstwa Krajowego Oddział /Gdańsk, 
 
  -  podpisanie umowy na realizację projektu PFRON 
   „Uczeń na wsi”, 
 
18.12.2009 - spotkanie informacyjno-promocyjne „Energia i efektywność 
   energetyczna”, 
 
20.12.2009 - spotkanie opłatkowe seniorów w GOK Gardeja, 
 
21.12.2009 - spotkanie Rady Programowej PLGD w Ryjewie w sprawie 
   oceny złoŜonych wniosków do programu Leader, 
 
22.12.2009 - posiedzenie komisji w sprawie miejscowości Bądki. 
 
23.12.2009 - spotkanie z p. Piotrem Pawłowskim – Nowa Energia 
   w sprawie wycofania z porządku obrad uchwał dotyczących 
   farm wiatrowych,  
 
29.12.2009 - odprawa kierownictwa Urzędu w sprawie zakończenia  
   roku 2009. 
 
 
 


